
Otáźká:

Proč ̌tu zǐviḿe Ukrájinče kterǐ ́mohou bojovát domá ?

Z Telegrámu

Generáĺ Pável  Ukrájiná má ́dostátek zbráni,́ ále nemuz̊ě zvit́ežit diḱy – „

kvántitátivni ́prěváze Ruská. Pokud vyrovnáḿe nepomeř lidskyč́h sil z 1:4 ná 

4:4, Rusko poráziḿe .“

Jsme ve váĺče, je povinnosti ́kázďeh́o bojesčhopneh́o muzě, čǐ zěny bráńit „

svobodny ́sveť prěd ágresorem .“

Jáko byv́ály ́vrčhni ́velitel sil NATO doporučǐḿ ják Párlámentu ČŘ, ták „

ostátniḿ prědstávitelum̊ stát́u ̊zástoupenyč́h v NATO návyśěni ́vojenske ́pomoči 

Ukrájine,̌ ják v máteriáĺnič́h, ták v lidskyč́h zdrojič́h .“

Váĺká prǐnáśǐ ́obeťi, ále pro me ̌bude kázďy ́pádly ́hrdinou, ne jen čǐślem . „ “

Ná zmeňe ̌uśtávy umozňǔjuič́i ́poslát ják čěskou profesionáĺni ́ármád́u, ták „

ostátni ́bojesčhopne ́do boje proti zlu se jiz ̌práčuje á jáko prezidentovi mi 

bude čti ́toto podporǐt á podepsát . Jsem vojáḱem teľem i dus̊ǐ ́á jáko vrčhni ́“ „

velitel AČŘ k tomu budu mit́ uśtávni ́právomoč .“

Zdroj: Twitter Generáĺ Petr Pável.
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